

Tel. : + 33 (0) 970 755 024  
Fax : + 33 (0) 474 452 892  
E-mail: [contact@michaud-export.com](mailto:contact@michaud-export.com)  
Web Site: [www.michaud-export.com](http://www.michaud-export.com)

Subject: AUTHORISATION LETTER

**VALSA LTD**  
65/107 Kazybek bi str.,  
Almaty 050000,  
Republic of Kazakhstan

From: Sébastien DURAFFOURG

Viriat, the 23<sup>rd</sup> of November 2020

**For the attention of Mr Valery TENTILOV, Director**  
**Russian version is below**

Dear Sir,

I undersigned **MICHAUD EXPORT SAS**, Commercial Sister Company of Group **MICHAUD SA**, well-known French ISO 9001/14001 manufacturer of electrical equipment and cable accessories designed for the connection and protection of street lights, services and distribution networks, having its Headquarters, Type Test Laboratory and one of the Factory in Z.I. Le Blanchon, 01160 Pont d'Ain located in France, represented by Mr Sébastien DURAFFOURG, Commercial Director, hereby authorise:

**VALSA LTD** having its principal business in 65/107 Kazybek bi str., Almaty, 050000, located in The Republic of Kazakhstan, represented by Mr Valery TENTILOV, director.

To act as a **MICHAUD** representative in the Republic of Kazakhstan, to prepare and to submit tenders for the supply of goods manufactured by **MICHAUD** with relevant bid bond and performance bond if necessary, to reply to any questions on the submitted tender, to negotiate with the purchaser as well as to act and to work on our behalf, carrying the brand name for the best interest of end customer, **VALSA** and **MICHAUD**.

This Letter of Authorisation is effective from now, cancels and replaces all previous agreements and remains in full force until 31 December 2023, to be renewable on mutual agreement basis.

Signed in Viriat, France on the 23<sup>rd</sup> of November 2020,

S. DURAFFOURG  
Commercial Director



Duly authorised to sign for and on behalf of **MICHAUD EXPORT**

**Господину Валерию ТЕНТИЛОВУ, Директору**

Уважаемый господин директор,

Я, нижеподписавшийся, представитель компании **MICHAUD EXPORT SAS**, коммерческой дочки концерна **MICHAUD SA**, известного французского ISO 9001/14001 производителя электротехнического оборудования и кабельной арматуры, разработанных для соединения и защиты уличного освещения, воздушных и подземных линий электропередач, имеющий головной офис, испытательную лабораторию и одну из производственных мощностей в Z.I. Le Blanchon, 01160 Pont d'Ain, располагающийся во Франции, и представленный мной, господином Себастьяном Дюраффургом, коммерческим директором, этим письмом подтверждаю, что:

**VALSA LTD**, зарегистрированная по адресу Алматы, ул. Казыбек би 65/107, 050000, в Республике Казахстан, представленная господином Валерием Тентиловым, яляющимся её директором,

Может действовать как представитель компании **MICHAUD** в Республике Казахстан, подготавливать и участвовать в тендерах на поставку товаров, производимых компанией **MICHAUD**, с релевантной марженальностью для своего бизнеса, отвечать на любые вопросы по тендерам, назначать цену покупателю, а так же работать и действовать от нашего имени, представляя наш бренд и соблюдая интересы конечного потребителя, компании **VALSA** и компании **MICHAUD**.

Это письмо имеет силу, начиная с этого момента, до 31-го декабря 2023 года. Данный срок может быть продлён при взаимном согласии сторон.

Составлено и подписано в г. Вириа, во Франции, 23-го ноября 2020 года.

С. Дюраффург  
Директор по экспорту

Уполномочен подписывать для и от имени **MICHAUD EXPORT**

